
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1215
Vil ministeren i forlængelse af samrådet den 3. juni 2021 om deling af krænkende billeder
på sociale medier redegøre for gældende regler og praksis for anvendelse af politiagenter
på internettet, og vil ministeren desuden redegøre for, om regeringen har til hensigt at
gøre det nemmere at kunne anvende politiagenter, uden at de gældende strafferammer
for de relevante lovovertrædelser hæves, og således at mulighederne udvides for at
kunne anvende politiagenter for at sætte ind mod delinger af krænkende billeder på
internettet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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